

**CITY OF BATHURST
SPECIAL PUBLIC MEETING
MINUTES
May 25, 2015**

**VILLE DE BATHURST
SÉANCE EXTRAORDINAIRE PUBLIQUE
PROCÈS-VERBAL
le 25 mai 2015**

Present

Mayor S. Brunet
Councillor H. Comeau
Councillor A.-M. Gammon
Deputy Mayor D. Roy
Councillor M. Branch
Councillor S. Lagacé
Councillor S. Roy
Councillor R. Barbeau

Absent

Councillor S. Ferguson

Appointed Officials

S. Doucet, City Clerk
T. Pettigrew, City Engineer
A. Doucet, City Manager/Treasurer

**1. Reconsideration of Tabled Motion - 2015
Program for Improvements to
Provincially Designated Highways in
Municipalities**

Moved By: Councillor A.-M. Gammon
Seconded By: Councillor R. Barbeau

That the matter of the 2015 Program for Improvements to Provincially Designated Highways in Municipalities be removed from the table.

MOTION CARRIED

Présents

S. Brunet, maire
H. Comeau, conseiller
A.-M. Gammon, conseillère
D. Roy, maire adjoint
M. Branch, conseillère
S. Lagacé, conseiller
S. Roy, conseillère
R. Barbeau, conseiller

Absents

S. Ferguson, conseiller

Fonctionnaires

S. Doucet, secrétaire municipale
T. Pettigrew, ingénieur municipal
A. Doucet, directeur municipal/trésorier

**1. Reconsidération d'une motion reportée -
Programme d'amélioration des routes
désignées provinciales dans les
municipalités pour 2015**

Proposé par : A.-M. Gammon, conseillère
Appuyé par : R. Barbeau, conseiller

Que la motion du Programme d'amélioration des routes désignées provinciales dans les municipalités pour 2015 soit reconsidérée.

MOTION ADOPTÉE

2. 2015 Program for Improvements to Provincially Designated Highways in Municipalities

Moved By: Councillor S. Lagacé

Seconded By: Deputy Mayor D. Roy

WHEREAS the City of Bathurst has received from the Department of Transportation and Infrastructure the 2015 program for improvements to provincially designated highways in municipalities;

WHEREAS they propose to do work on the following projects at an estimated cost of \$1,425,000:

Route 134 (St. Peter Avenue) from Lindsay Street to civic 2320, widening and asphalt paving, a distance of approximately 0.6 km.

Route 135 (Sunset Drive) from Route 11 to the city limits, asphalt seal paving over base paving done in 2012, a distance of approximately 1.3 km.

Bridge Street from Carron Drive to civic 2012, asphalt paving, a distance of approximately 0.9 km.

WHEREAS the province is proposing that the City of Bathurst participate financially in these projects in the amount of \$400,000 plus HST (28% of project total) payable prior to March 31, 2016.

THEREFORE BE IT RESOLVED that the City of Bathurst agrees to participate financially in the above-mentioned projects in the amount of \$400,000 payable before March 31, 2016 on the understanding the province will provide \$1,425,000 worth of road work and that the Mayor be authorized to sign the letter of agreement to this effect.

2. Programme d'amélioration des routes désignées provinciales dans les municipalités pour 2015

Proposé par : S. Lagacé, conseiller

Appuyé par : D. Roy, maire adjoint

ATTENDU QUE la Ville de Bathurst a reçu du ministère des Transports et de l'Infrastructure le programme d'amélioration 2015 des routes désignées provinciales dans les municipalités ;

ATTENDU QU'il est proposé de faire les travaux identifiés ci-dessous à un coût estimé de 1 425 000 \$:

Route 134 (avenue St-Pierre), de la rue Lindsay jusqu'au numéro civique 2320 : élargissement et revêtement bitumineux sur une distance approximative de 0,6 km ;

Route 135 (promenade Sunset), de la route 11 jusqu'aux limites de la ville : couche de scellement au bitume sur revêtement de base fait en 2012, sur une distance approximative de 1,3 km ;

Rue Bridge, de la promenade Carron jusqu'au numéro civique 2012 : revêtement bitumineux, sur une distance approximative de 0,9 km.

ATTENDU QUE la province propose que la Ville de Bathurst participe financièrement à ces projets à hauteur de 400 000 \$, plus TVH (28 % du coût total des projets), payable avant le 31 mars 2016.

QU'IL SOIT DONC RÉSOLU QUE la Ville de Bathurst accepte de participer financièrement à ces projets à hauteur de 400 000 \$, plus TVH, payable avant le 31 mars 2016, en autant que la province effectue des travaux routiers d'une valeur de 1 425 000 \$ et que le maire soit autorisé à signer la lettre d'entente à cet effet.

Recorded VoteVoting Member

H. Comeau
 A.-M. Gammon
 D. Roy
 M. Branch
 S. Lagacé
 S. Roy
 R. Barbeau

Result

No
 Yes
 Yes
 Yes
 Yes
 Yes
 Yes

VOTE ENREGISTRÉMembre votant

H. Comeau
 A.-M. Gammon
 D. Roy
 M. Branch
 S. Lagacé
 S. Roy
 R. Barbeau

Résultat

Non
 Oui
 Oui
 Oui
 Oui
 Oui
 Oui

MOTION CARRIED**MOTION ADOPTÉE****3. Adjournment****3. Levée de la séance extraordinaire****Moved By:** Councillor M. Branch**Proposé par :** M. Branch, conseillère**Seconded By:** Councillor A.-M. Gammon**Appuyé par :** A.-M. Gammon, conseillère

The Special Public meeting adjourned at 6:15 p.m.

La séance extraordinaire publique est levée à 18 h 15.

MOTION CARRIED**MOTION ADOPTÉE**

 Stephen Brunet
 MAYOR/MAIRE

 Susan Doucet
 CITY CLERK/SECRÉTAIRE MUNICIPALE